

阅读下面短文，根据短文内容按要求完成任务。

Linda is my best friend. She lives with her father, Peter. Peter makes birthday cakes in a store. He works from 6:00 am to 7:30 pm. His cakes are great and many people come to buy them every day.

Today is Peter's birthday but he doesn't know it. He is too busy.

Linda wants to have an interesting party for her father. So our classmates go to Linda's home to help her with it. I'm one of them. Anna brings many kinds of fruit and cleans the room. Tom buys some meat. Also, of course, we have to have a big birthday cake. So I go to Peter's store and buy a big cake for him. But he doesn't know who the cake is for.

When Peter comes home and sees the cake, he gets to know that's his birthday cake. A big smile comes on his face. At 8:00 in the evening, it's the party time. We all sing "Happy birthday" and eat the nice cake. We have a good time.

1. Finish the chart according to the article. Fill in each blank with no more than 3 words.

An interesting party	Preparation (准备)	Anna brings many kinds of fruit and _____ the room.
		Tom buys _____.
		The writer goes to Peter's store and _____ a big cake for him.
	Result (结果)	Peter comes home and sees the cake. _____ comes on his face. At 8:00 pm, it's the party time. They all _____ "Happy birthday" and eat the nice cake. They have a good time.

2. Why do many people buy Peter's cakes every day?

3. Does Peter work hard (努力工作)? How do you know that? (你怎么知道的呢?)

4. What do you think of (认为) Linda? Write down your reason (原因) in about 20 words.

整体分析： 文章大意：本文讲述琳达和同学们为忙碌的父亲彼得准备生日派对，大家分工帮忙，彼得回家后很开心，派对上众人度过了愉快的时光。

可沿着虚线剪开

参考答案与解析

答案： ["cleans", "some meat", "buy", "A big smile", "sing"], Because his cakes are great., Yes, he works hard. He works from 6:00 am to 7:30 pm every day., I think Linda is a thoughtful and caring daughter. She wants to make her father's birthday special.

解析：

根据文章内容，Anna带来了许多水果并清理了房间；Tom买了一些肉；作者去Peter的店买了一个大蛋糕给他；Peter看到蛋糕后露出了大笑容，晚上8点他们一起唱‘生日快乐’歌并吃蛋糕，度过了愉快的时光。，许多人每天购买Peter的蛋糕是因为他的蛋糕很棒，吸引了很多顾客。，Peter从早上6点工作到晚上7点30分，这显示了他非常努力工作。，Linda是一个非常体贴和关爱的女儿，她为父亲准备了一个特别的生日派对，展现了她的关心和爱。

考点总结： 根据文章内容完成表格，提取文章细节回答问题，表达个人看法和理由